
 

     Zápisnica 

  

zo zasadnutia Komisie kultúry, regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a propagácie mesta 

pri   Mestskom zastupiteľstve v Kežmarku konaného dňa 11. 09. 2023 o 15.00 hod. v zasadačke 

MsÚ. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácie o kultúrnych podujatiach počas letnej sezóny 

3. Plánovanie kultúrnych aktivít na najbližšie obdobie 

4. Zhodnotenie letnej turistickej sezóny - Marek Kollár KIA 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1.Otvorenie 

Zasadanie Komisie kultúry, regionálneho rozvoja, cestovného ruchu 

a  propagácia mesta otvoril predseda pán Ing. Vojtech Wagner, všetkých prítomných 

členov a hostí privítal. 

        2. Informácie o kultúrnych podujatiach počas letnej sezóny 

 

Informácie o kultúrnych podujatiach počas letnej sezóny prezentovala pani Mgr.  

Barbora Kapralová. Vyhodnotila pozitívne aktivity počas leta, ktoré boli na javisku pri 

radnici, javisko pri hrade, drevený artikulárny kostol, malé javisko ľudových hudieb na 

Hlavnom námestí, koncerty pri fontáne, divadelné predstavenia, Leto  

s knihou – podujatie pre deti a mládež, mestská knižnica. 31.ročník medzinárodného 

festivalu EĽRO, venované zámočníctvu a regiónu Kysuce.  

Stálicou programu na Kežmarskom hrade  známe predstavenie Krvavé dejiny. Autorský   

projekt divadla ex Teatro v rámci 20. ročníka pod názvom Rodostromy.  Návštevnosť 

počas EĽRO  bola vysoká. Program počas celého leta bol pestrý a zaujímavý. 

Účinkujúci boli zo Slovenska i zahraničia. Spolu bolo 100 podujatí.  

   

Pani riaditeľka Múzea Mgr. Erika Cintulová oboznámila prítomných o podujatiach 

a návštevnosti  Kežmarského hradu. Plán príjmov bol splnený na 98 %. Podujatí bolo 

veľmi veľa. Zapojili sa aj školy, verejnosť pri tvorivých dielňach. Návštevnosť bola 

vysoká 44 000 tisíc. Ohlasy boli pozitívne.  

Program: 

a) Otvorenie letnej turistickej sezóny 

b) Pietny akt kladenia vencov k ukončeniu II. svetovej vojny 

c) Noc múzeí a galérii 

d) Rozprávka Frankensteinova teta 

e) Krojované bábiky 

f) Festival študentského remesla 



g) Krvavé dejiny 

h) Živé sochy 

i) Letné kino na hradnom nádvorí 

j) 79. výročie SNP 

k) Koncerty  

l) Muzikál 

3.Plánovanie kultúrnych aktivít na najbližšie obdobie 

 

Mgr. Barbora Kapralová informovala prítomných o podujatiach v mesiaci 

október a november 2023. Kultúra - Múzeá - Kino - Knižnica - Šport a iné. 

Od septembra v kine Iskra ZEM (ZAS)ĽUBENÁ. Ekumenické podujatia v Kežmarku 

zamerané na históriu, kultúru a odkaz Židov pod Tatrami. Hudobnými hosťami sú: Peter 

Duchnický, Peter Pavličko a James Evans. 

 

2. - 4. 10. 2023  Vynálezy - vedecká hračka. Výstavná sieň múzea 

5. - 6. 10. 2023 -  58. Literárny Kežmarok 

7. - 31. 10. 2023 - Malé sochárske formy, Galéria u anjela 

34. ročník Ľanový kvietok OPEN, MŠH V. Jančeka 

DANCE CUP POHÁR MESTA KEŽMAROK, MŠH V. Jančeka 

8. 10. 2023  - 1. MFK Kežmarok. MFK Slovan Sabinov 

9. 10. 2023 -  41 . Kežmarská hudobná jeseň 

13. 10. 2023 Báthory - legendárny muzikálový príbeh krvavej grófky MsKS 

14. 10. 2023 Medzinárodný festival horských filmov 31. ročník, kino Iskra 

1. 11. 2023 Svetloplachosť - filmové premietanie za účastí režisérov Ivana Ostrovského 

a Pavla Pekarčíka, kino Iskra. 

Dušičkový pochod , Kežmarok a okolie 

 

      4. Zhodnotenie letnej turistickej sezóny - Marek Kollár KIA 

 

Pán  Marek Kollár zhodnotil pozitívne sezónu. Naďalej je potrebné skvalitňovať    

služby. Návštevnosť KIA 2023 bola od 15. 06. - 15. 9. 2023 cca 5048. Žiadne negatíva 

neboli. Návštevníkom boli poskytnuté rôzne materiály, mapy skladacie, trhacie. 

Najžiadanejší materiál bol Turistický sprievodca regiónom.  Informoval členov 

komisie 

o stave tabúľ, ktoré sú malé, nekvalitné, nedá sa vložiť viac plagátov s podujatím.  

Je potrebné zaobstarať nové kvalitné informačné tabule  a tiež jednu  svetelnú.  

Pán Kollár je ochotný pripraviť kalkuláciu a spracovať potrebné podklady, aby sme mali 

v lete 2024 zabezpečené tabule. Požiadavka na brožúru sprievodca mestom Kežmarok, 

ktorá nie je spracovaná, treba ju dotlačiť. Spomenul tiež nevyužité toalety, ktoré sú nové 

v priestoroch. Je tam dobrý prístup a bolo by dobré ich otvoriť na sezónu a dať do 

prevádzky.  Je tam aj kamerový systém. Mestské toalety sú v zlom stave. Stálo by to za 

zváženie. 

  

 5. Rôzne 

Pani Ing. Jana Gantnerová sa opýtala na rukopis zomrelého Mgr. Milana Chomu, 

kde sa nachádza. Zo zasadnutia členov komisie vzišiel návrh na vydanie brožúrky 

s iniciatívou jednotlivých pamätných osobnosti v meste Kežmarok.  



Ďalším bodom diskusie bolo zvýšenie cestovného ruchu v Kežmarku vytvorením  

„ Babičkinej chyže.“ Z diskusie vzišlo rozhodnutie doporučiť poslancom zaoberať sa 

touto otázkou s tým, že priestory by mali byť v centre mesta a poveriť niekoho 

vypracovaním štúdie na prezentáciu remesiel v našom regióne. V štúdii by sa malo 

zvýrazniť existencia  Kežmarského hradu.  

Komisia konštatovala a poukázala na cyklochodníky, ich zanedbaný stav. Hlavne, že sú 

zarastené. Uvažovalo sa s možnosťou využitia technických služieb. Propagáciou 

zefektívniť ich využitie hlavne na cestu do školy a do zamestnania. 

Prijať jedného pracovníka na cestovný ruch. Znova bola pripomenutá kronika mesta, 

ktorá sa nevedie. 

Pani riaditeľka Múzea Mgr. Erika Cintulová spomenula rozbehnutie rekonštrukcie 

toaliet. Za dva mesiace ukončenie. Prijali do zamestnania mladého pedagóga, ktorý 

bude prínosom. Na záver podala správu, že kniha  Monografia osobnosti Kežmarku 

získala ocenenie a jej prevzatie bude v Prešove. 

Požiadali pani Mgr. Barboru Kapralovú o prijatí a tlmočení pani prednostke Ing. Jele 

Bednárovej : 

- Členoch  komisie by zaujímalo vyhodnotenie organizačného výboru - EĽRO 

2023. 

- Kde sa stratila požiadavka na brožúru Sprievodca mestom. 

- K tabuliam s iniciatívou jednotlivých pamätných osobnosti v meste 

Kežmarok vypracovať tiež materiál. 

- Zabezpečiť nové kvalitné informačné tabule. 

- Riešenie toaliet   

6.Záver 

Na záver zasadnutia predseda komisie kultúry, regionálneho rozvoja, cestovného ruchu 

a propagácie mesta pri Mestskom zastupiteľstve v Kežmarku Ing. Vojtech Wagner 

poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

  

 

 

V Kežmarku dňa: 18.09.2023    Ing. Vojtech Wagner 

Zapísala: Helena Ščurková     predseda komisie 

 

 

    

   


